
PROTOKOL Nr V/2015 

Obrad V Sesji Rady Gminy Kotun 

odbytych w dniu 16 lutego 2015r 


Sesja odbyla sit( w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczt(ly sit( 0 godz. 14°°, a zakonczyly siy 0 godz. 14;0. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesji uczestniczylo - 14 radnych tj. 93% ustawowego skladu rady Ilista 
obecnosci w za1'lczeniu do protokolu/. 

Porzadek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad V Sesji Rady Gminy. 
2. 	Uwagi do porz'ldku obrad. 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
4. 	 Podjt(cie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotun na lata 2015-2026. 
5. 	 Podjt(cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy na 20 15r. 
6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki oplaty. 
7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie ustalenia stawki oplaty za pojemnik odpad6w 

komunalnych powstaj'lcych na nieruchomosciach, na kt6rych nie 
zamieszkuj'l mieszkancy a powstaj'l odpady. 

8. Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia Programu opieki nad zwierzytami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz'lt na terenie Gminy 
Kotun w 2015 roku. 

9. Podjycie uchwaly w sprawie wyst'lpienia Gminy Kotun ze Stowarzyszenia 
"Kapitat - Praca - Rozw6j". 

1O. Infonnacja Przewodnicz'lcego Rady 
11.Dyskusja i wolne wnioski 
12.Przyjycie protokoru z poprzedniej sesji 
13 .Zamkniycie Obrad V Sesji Rady Gminy 

Ad pkt. I 
Przewodnicz'lca Rady Teresa Brusniak otworzyla V Sesjy Rady Gminy 
Kotun. Stwierdzila quorum. Przywitala wszystkich przybylych na sesjy radnego 
Rady Powiatu Siedleckiego: Jana Kucia, W6jta Grzegorza G6rala, Skarbnika 
Gminy Barbary Jonsk'l, Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka, sohys6w 
i radnych. 



Ad pkt. 2 
- Przewodnicz'lca Rady poprosila 0 dol'lczenie do dzisiejszej sesji obrad 

projektu uchwaly w sprawie wyst'lpienia Gminy Kotun ze Stowarzyszenia 
"Kapital- Praca - Rozw6j" 

- W6jt Grzegorz G6ral wyjasnil, ze dotychczasowa wsp61praca z tym 
Stowarzyszeniem juz siy zakonczyla . Stowarzyszenie to juz nie realizuje 
cel6w, kt6re postawilo sobie na pocz'ltku dzialania i nie wspiera juz gmin 
w ich dzialaniach. W ostatnim czasie powstala na terenie Powiatu 
Siedleckiego nowe stowarzyszenie pod nazw'l Lokalna Grupa Dzialania 
Ziemi Siedleckiej , do kt6rego Gmina Kotun dol'lczyla, tak jak to zrobily 
juz prawie wszystkie gminy 
z terenu powiatu siedleckiego. Zgodnie z nowymi wytycznymi Urzydu 
Marszalkowskiego na terenie dzialania Gminy powilUla bye tylko jedna 
lokalna grupa dzialania. St'ld tez projekt uchwaly 0 wyst'lpieniu Gminy 
Kotun z tego Stowarzyszenia. 

Przewodnicz'lca Rady poddala wniosek pod glosowanie radnych. 

Wniosek zostal przyjyty przez radnychjednoglosnie/za-14/ w glosowaniu 
Jawnym. 

Nastypnie Przewodnicz'lca poinformowala, ze projekt uchwaly w sprawie 
wyst'lpienia Gminy Kotun ze Stowarzyszenia "Kapital- Praca - Rozw6j" 
bydzie omawiany jako punkt 9 porz'ldku obrad, a dotychczasowe punkty: 9, 10, 
11,12 byd'l om6wionejako punkty: 10, II, 12, 13. 

Ad pkt. 3 
W6jt poinformowal zebranych, ze w okresie pomiydzy 19 stycznia a 16 lutego 
zajmowal siy nastypuj'lcymi sprawami: 

l. 	Wydal 5.753 decyzje, 4 zarz'ldzenia, odbylo siy 26 zebran wiejskich, na 
kt6rych w 19 przypadkach wybrano ponownie tych samych sohys6w oraz 
w 7 przypadkach dokonano zmian na tym stanowisku. Nowo wybranymi 
soltysami zostali: Krzysztof Tkaczyk - Cisie-Zagrudzie, Robert Milosz
Gryz6w, Stanislaw Kukla - Lyki, Zbigniew Czarczynski - Koszewnica, 
Jacek Plochocki - Kypa, Ryszard Pilich - Oleksin, Jan Pietrak - L'lczka. 

2. 	 Przygotowalismy dokumenty przetargowe na dostawy kruszywa do 
modemizacji dr6g gminnych. W dniu dzisiejszym ogloszenie 0 przetargu 
zostanie umieszczone na stronie BIP Urzydu. 

3. 	 W pi'ltek uplyn'll termin skladania wnioskow 0 wyposazenie placow 
zabaw. Zostaly zlozone wnioski 0 wyposazenie 4 plac6w zabaw, czekamy 
teraz na rozstrzygniycie konkursu . 



4. 	 Wczoraj odbyla siy impreza w Publicznym Gimnazjum w Kotuniu 0 

puchar W6jta w halowej pike noznej. W imprezie tej uczestniczylo 160 
zawodnik6w. Impreza zostala zorganizowana wsp6lnie z Publicznym 
Gimnazjum i Gminn,! Komisja Rozwi,!zywania Problem6w 
Alkoholowych. 

Brak pytan. 

Ad pkt 4 

Pytan ani uwag do projektu uchwaly nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly Nr V.23.20 15 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 
2015-2026. 
Uchwala zostala podjyta wiykszosci,! glos6w (za-13, wstrzymala siy-I) 
w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 5 
Radna Barbara Plichta zauwaZyla, ze w projekcie budzetu gminy 
przyjytym na sesji w dniu 29 grudnia 2014 roku, wies Albin6w miala 
zapisan,! kwoty 25.000 zl na budowy drogi asfaltowej. W tej chwili ta 
inwestycja zostala wykreslona. Nie rozumie powod6w, dla kt6rych ta 
inwestycja zostala wykreslona z budzetu. Nie rozumie takZe dlaczego 
mieszkancy Albinowa musz'! siy mocowac z wladzami Gminy i toczyc 
cale batalie 0 budowy drogi. Mieszkancy tej wsi s,! jednymi z najbardziej 
pracowitych. Soltysi z tego rejonu zostaj,! wybrani ponownie na kolejn,! 
kadencjy, radny r6wniez. To tu jest najstarsza stabilizacja, bo 
wybudowana jeszcze w 2005 roku. Ta droga nazywana jest przez 
mieszkanc6w "drog,! przez myky", bo walczymy 0 nizjuz od 2010 roku. 

- W6jt wyjasnil, ze budowa tej drogi zostala wykreslona z plan6w 
inwestycyjnych i byla to decyzja podjyta po przemysleniu. Kwota 
zapisana w budzecie na ten cell,!cznie z funduszem soleckim wystarczy 
zaledwie na 100 metr6w biez'!cych asfaltu, z czego prawie polowa to 
koszty transportu materialu i maszyn. Zostal on nauczony innej pracy. 
Drogi buduje siy od punktu A do punktu B, a nie lepi siy je kawalkami. 
Z tej przyczyny zostala ona usuniyta z budzetu. W6jt wie 0 stanie drogi, 
jej stan nie jest katastrofalny i zgodnie z ustaleniami do realizacji byd,! 
wprowadzane zgodnie z kolejnosci,! wykonania wszystkie drogi 
posiadaj,!ce stabilizacjy betonow'!. lednakZe zwi,!zane jest to 
z posiadaniem przez Gminy odpowiednich srodk6w finansowych. 
W zwi,!zku z powyzszym naleZy ograniczac wydatki biez'!ce aby mozna 
bylo wiycej inwestowac w infrastruktury. 



Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly Nr IV.24.2015 

w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2015 rok. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciq glos6w Iza-ll, wstrzymalo siy-3/ 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 

W6jt wyjasnil, ze kolejny projekt uchwaly jest usankcjonowany nowymi 

przepisami ustawy 0 utrzymaniu czystosci i porzqdku w gminie. Nakazuje ona 

niezwloczne podjycie przez Rady Gmin uchwal 0 metodzie pobierania oplat za 

odpady komunalne oraz stawki tej oplaty. Projekt przedstawiony nie wprowadza 

wczesniej ustalonych: metody ustalania odplatnosci ani stawki oplaty za odpady 

komunalne. To samo dokladnie dotyczy takZe kolejnego projektu uchwaly. 


Sohys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski zapytal, czy Gmina ma 
jakis wplyw na finny odbierajqcq odpady. Bardzo cZysto zdarza siy, ze 
nowe worki rzuca obok ogrodzenia lub za ogrodzenie - jak mieszkancy 
wracajq z pracy do domu, to okazuje siy, ze worki wiatr poroznosil po 
okolicy. 
W6jt obiecal, ze zwr6ci wykonawcy uslugi 0 bardziej staranne 
wykonywanie swojej pracy. Poinfonnowal takZe, ze w pokoju Nr 6 Sq 
worki na odpady, jesli komus brakuje, to mozna sobie pobrac. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekt 
Uchwaly Nr V.25.2015 w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki oplaty. 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie 114-za/ w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 7 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly Nr V.26.2015 
w sprawie ustalenia stawki oplaty za pojemnik odpad6w komunalnych 
powstajqcych na nieruchomosciach, na kt6rych nie zamieszkujq mieszkancy 
a powstajq odpady. 
Uchwala zostala podjytajednoglosnie 114-za/ w glosowaniujawnym. 



Ad pkt. 8 
W6jt wyjasnil, ze do konca marca gminy musz~ przyj~c program opieki nad 
zwierzytami bezdomnymi. Przedstawiony Panstwu Radnym projekt uchwaly 
posiada opinie wymagane prawem. Wysokosc srodk6w finansowych na 
realizacjy programu w stosunku do roku ubieglego nie zwiykszyla siy, ale tez i 
nie zmalala. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly Nr V.27.2015 
w sprawie przyjycia Programu opieki nad zwierzytami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomnosci zwierz~t na terenie Gminy Kotun w 20 IS roku. 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie / 14-za/ w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 9 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady Teresa Brusniak poddala pod glosowanie projekt 

Uchwaly Nr V .28.20 IS wyst~pienia Gminy Kotun ze Stowarzyszenia "Kapital -

Praca - Rozw6j". 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie 114-za/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10. 
Przewodnicz~ca Rady wyjasnila, co nastypuje: 

Przypomniala Przewodnicz~cym komisji, ze w marcu Rada powinna 
przyj~c w formie uchwaly sw6j plan pracy oraz plany pracy wszystkich 
komisji stalych Rady, dlatego ci kt6rzy jeszcze tego nie zrobili, powinni 
zloZyc swoje plany najp6zniej w dniu jutrzejszym. 

Ad pkt. II 
- Przewodnicz~ca Rady podziykowala wszystkim za wsparcie, jakie 

otrzymala z powodu smierci jej wnuka. Podziykowala takZe za udzial w 
uroczystosciach pogrzebowych. 
Radna Barbara Kwiejda poinfonnowala, ze na ulicy Polnej na wysokosci 
posesji Panstwa Sawk6w jest zalamana rura kanalizacyjna. Poprosila 0 

interwencjy w tej sprawie. 
- Sohys wsi Pienki Irena Mielczarek zapytala w czyjej gestii jest ustawienie 

znaku "Uwaga na zwierzyta dzikie" na drodze, kt6ra jest wlasnosci~ 
powiatu. 

- W6jt wyjasnil, ze organizacj~ ruchu na drodze powiatowej zajmuje siy 
Starosta Siedlecki. Pracownicy urzydu wystosuj~ do Starosty pismo z 



prosb~ 0 ustawienie takiego znaku na wskazanej przez Pani~ Soltys 

drodze. 

Soltys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski wskazal na przekn;cony 

znak drogowy zaraz za przejazdem kolejowym. Zglosil takze potrzebt; 

ustawienia znaku informacyjnego 0 nazwie miejscowosci "L~czka" na 

wjezdzie do tej miejscowosci od strony Koszewnicy. 


- Radna Barbara Kwiejda poprosila 0 interwencjt; w sprawie zakrzaczen i 
zadrzewien na drodze prowadz~cej od Broszkowa w stront; Kotunia. 
Radny powiatowy Jan Kuc wyjasnil, ze administracja powiatu dogaduje 
sit; juz w tej sprawie z wykonawc~ takich prac. W niedlugim czasie 
powinny te prace juz sit; rozpocz~c. 

Wit;cej glos6w w dyskusji ani wolnych wniosk6w nie wniesiono. 

Ad pkt. 12 
Protok61 w poprzedniej sesji zostal przyjt;ty jednoglosnie /za-14! w glosowaniu 
Jawnym. 

Ad pkt. 13 

Wobec wyczerpania porz~dku obrad Przewodnicz~ca Rady Teresa Brusniak 

podzit;kowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 

Nastt;pnie zamknt;la Obrady V Sesji Rady Gminy w Kotuniu. 


Protok tt
insp. ds I 

Eltbiet J rz~bska 


